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亞洲大學校園無線網路提供「在學學生」、「教師」及「職員」連線
服務設定識別碼 (SSID)  asia_wifi 、 TANetRoaming
登入帳號與密碼，為學校的電子郵件信箱，它同時可以做為漫遊用帳號到其
它學校使用無線網路。

學生帳號範例如： [ANID]@live.asia.edu.tw
教職員帳號範例如： [ANID]@asia.edu.tw

*[ANID]為亞洲網路帳號，即校園入口使用的帳號

1.亞洲大學 -學生教師職員

使用者身分與帳號說明

亞洲大學為TANet無線網路漫遊交換中心成員，該中心提供加入TANet無線
網路漫遊交換中心的學校，在非自己學校的無線網路中，也能夠使用其他學
校的無線上網服務。

亞洲大學校區提供校園無線網路漫遊服務 TANetRoaming
登入帳號與密碼為各校漫遊用帳號，通常為各校的個人電子郵件信箱。

帳號範例如： joxx@asia.edu.tw ，即表示亞洲大學的joxx
*部分學校校外漫遊時使用不同帳號(如、中山大學)，

正確漫遊帳號請洽各所屬機構資訊單位。

3.TANet無線網路漫遊成員機構

來賓訪客請洽詢參訪區域或活動服務人員。
(美術館請洽詢服務櫃台。)

4.來賓、訪客

亞洲大學於校區內提供無線網路服務，校區內約450個無線
網路基地台提供服務，使用網頁認證登入。
無線網路名稱為 asia_wifi 、 TANetRoaming

2.亞洲大學附屬醫院人員

亞洲大學校園無線網路提供附屬醫院人員使用電子郵件帳號登入連線
服務設定識別碼 (SSID)  asia_wifi 、 TANetRoaming
登入帳號與密碼，無法漫遊到其它學校使用無線網路。

帳號範例如： [email-ID]@auh.org.tw
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1.ASIA University - "student", "faculty" and "staff"

User identity and account description

3.TANetRoaming - The organization is a TANet wireless network roaming member.

4. Guests and Visitors

ASIA University provides campus wireless network services, and we have 

about 450 Access Point to provide the services at the same time. It uses web 

authentication to sign in.

The SSID is asia_wifi 、 TANetRoaming

Asia university  provide access to campus wireless networks for "student", "faculty" and "staff".

Service Set Identifier (SSID) for use asia_wifi, TANetRoaming

Login account and password, is the full e-mail address of Asia University, and it can be used as "TANet 

wireless network roaming account" to other schools to use their wireless network.

Student account example： [ANID]@live.asia.edu.tw

faculty and staff account example： [ANID]@asia.edu.tw
*[ANID] is the ASIA Network account, and that is the "CAMPUS INFORMATION PORTAL" account.

Asia University is the member of TANet Academic Network Roaming Center, the center provides users 

with authenticated network logon and access to the Internet through a single Wi-Fi profile and set of 

credentials, wherever the service has been made available by government units, foundations, EDU 

network centers, universities or senior high schools.

We provides campus wireless network roaming service TANetRoaming.

Login account and password, is the roaming account provided by your organization, is the 

organization's e-mail address.

Account examples such as: joxx@asia.edu.tw, delegates are "joxx at the Asia University"
*Part of the organization roaming use different accounts (such as National Sun Yat-sen University), the correct roaming 

account please contact your organization's information unit.

Guest visitors, please contact the visiting area or event service personnel.

(For “Asia modem”, please contact the service counter.)

2.ASIA University Hospital – AUH Staff

We provide campus wireless network, allowing hospital staff to connect using email accounts,

Service Set Identifier (SSID) for use asia_wifi, TANetRoaming

The account cannot roam in other universities.

Account example： [email-ID]@auh.org.tw


